
PODPRIMO AKCIJE KRAJEVNE SKUPNOSTI
GRADIŠČE IN ŠOLE MAJDE VRHOVNIK

Širši ali ožji interes
ps več let pišemo, projekti-

ramo, planiramo in govorimo,
da je treba v Gradižču iabolj-
šati pogoje za žavljenje tam-
kajšnjah ob&mov.

Panovno slašimo predloge o
ureditvi pai-kov na Foersterje-
vem, Hribarjevem in Eepubli-
škem vrtu, na groblji med Run-
sKo dn Aškerčevo cesbo, arheo-
loškem vrtu na dvorišču Doma
inženirjev in tehnikov. Toda o
vsem le pišemo in gavorimo, a
nič se ne premakne.

že več kot 15 let imamo za-
risaiie in že odobrene pasaže
med univerzitetnimi objekti ob

, Aškerčevi cesti in Trgom Ee-
volucije preko in ob Foerster-
jevem vrtu, gostišču Pod lip-
oo, Republiškem gozdnem vrtu
vse do Trga Revolucaje. Naši
najboijši projektanti te pove-
zave niso predlagali kar tako,
svojega dela so se lotili zelo od-
govorno zavedajoč je, da se dve
kulturni središfii povežeta s
prekrasno in pestro potjo za
vsakega pešca. Predvsem pa za
študenta, dijaka to občana, da
ga preusmerimo dz prometne
X5orupove ulice in Gradišča v
mirnejšo Vumikovo uMco in.
skozi naštete vrtove v center
mesta. Takšna rešitev bd pome-
nila premik in dvig življenjske-
ga standarda okoliče in sleher-
n ^ a občana, potrošnika novih
prometnah ureditev.

»Istočasno se oglasdmo tudi
ob boju osnovne šole »Majde

Vrhovnik« za njen večji in bolj-
Si življenjskd prostor na seda-
nji, zelo mačebovsko obravna-
vanj lokaciji.

Ko smo šoio"pied leti zgra-
dili, smo je odriniM od Gregor-
čičeve ulice. Tedaj samo resno
računald, da bomo zgradili do-
vodj veliko funkoionalno š&lsko
dvorišče in tetovadnico za Do-
moni inženirjev in tehrrikov.
žal smo ab kasnejši preiskavi
terena naieteli na tako bogate
prekiite starordmske dn kasnej-
še objekte, da jih baje ne mo-
remo in ne smerao uničiti aM
celo kam drugam preložiti.

Vse to pa je povzrodilo, da
je šola tako isgubila na tej po-
vršdni vsako možnost gradnje
telovadnice in dvorišča. Uprava
muzeja je sedaj zasegla še ce-
lotno ostalo površino nekdanje-
ga dvordšda Doma inženirjev in
tehnikov, vse do Erjavčeve ce-
ste.

Ob gradnji že preložene šoi-
^be telovadnice na nnovi loka-
aLji, med šolo in Erjavčevo ce-
sto smo življenjski prostor
okoJice Doma ponpvno utesni-
li, saj so nara ostale od pro-
jek.tiranega igralnega-dvorišča
samo male nefunkoionalne po-
vršine, zelo betonsko in žele-
zobetonsko oblikovanje, ki v
tej velikostd za resnejšo šolsko
uporabo niso piamerne.

Ob tej drugi utesnitvi oz.
zananjšanju življenjskega pto-
stora šole se je šolska uprava

še boij • fcrdovratno î >rla na-
mera, da se ji odvzame še zad-
njo možno površino na vogalu
GregorSičeve in, Igriške vilice,
kj.er srao. predvideli gradnjo do-
kaj visokega stariovanjskega
bloka. '

Nd nam še znan zaključek
t ^ a prepričevaln^a, nekultur-
nega in nehumanega boja med
šolo in blokom, med potrebo
šole, kd leži sedaj v prostoru
kakor obrezana kost, in med
ekanomskim izračunom bloka.
Razumemo, da samo tako velik
in obširen blok lcrije stroške
prippave zemiljišda, toda ali
nam v loteaciji pomesni več 600
otrok ali podjetatiiška efconom-
ska računica gradnje bloka. če
se to zgodl, potem bo šola ute»-
njena z vseh štdiih strani in se
bomo začeld spraševatt, kam
naj preselimo otroke.

Predlagamo, da v tem boju
vsi slozno podpremo željo šo
ie, željo 600 otrok, željo staršev
in občanov, da postopamo do
šole humano i» s potaiin razu-
mevanjem do njihovih življenj-
skih potreb, ki so funkdonal-
no zahtevne in pedagoško ter
človeško utem^jene.

Povsem pravilno je, da smo
proti nadaJjnjd. prostorskd stas-
ki v Gradišču, posebno še ob
šoli — saj nam tudi prizidek.
ob gostišftu Pod lipo ldjub le-
poti iii ekonomiki prostora vse-
eno le utesnjuje.

Ciril Stanič


